
 

SK Örnen Årsmöte 2011-09-15, kl 1900 Molkoms sporthall 
 

Närvarande: tjugo närvarande medlemmar i SK Örnen 
 

1. Ordförande Bengt-Olov Elfman hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
Parentation hölls: vår medlem Lars Kullgrens bortgång hedrades med en stilla stund. 
 

2. Styrelsens förslag till dagordning godkändes av mötet 
 

3. Årsmötets kungörelse godkändes av mötet 
 

4. Till mötesordförande valdes Bengt-Olov Elfman och Håkan Nilsson valdes som sekreterare  
 

5. Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Lars Wahlsten och Fredrik Wikström 

 

6. Frågan om röstlängd bordlades och behövde ej aktualiseras 

 

7. Bengt-Olov Elfman läste upp fjolårets årsmötesprotokoll som godkändes och lades till 

handlingarna 

 

8. Verksamhetsberättelsen godkändes 

 

9. Kassörens rapport lästes av Anna Bratt. Föreningen har god ekonomi 

 

10. Revisorernas berättelse lästes upp av Arne Frisk och mötet beviljade kassören och styrelsen 

full ansvarsfrihet för det gångna årets förvaltning. 

 

11. Till ordförande för det kommande verksamhetsåret valdes Bengt-Olov Elfman 

 

12. I fyllnadsvalet efter Christian Carlsson valdes för en tid av ett år Martin Hansson 

 

13. Till styrelseledamöter för en tid av två år valdes Anna Bratt och Johan Wallgren 



 

 

14. Till styrelsesuppleanter valdes Peter Ihl och Ida Danielsson 

 

15. Till revisorer omvaldes Arne Frisk och Carola Einarsson. Till revisorssuppleant omvaldes Mia 

Jansson 

 

16. Till valberedning omvaldes Anders Ericsson och Magnus Bergqvist 

 

17. Medlemsavgifterna beslöts vara oförändrade 20120701-20130630. D v s 50 kr för födda 1992 

och senare, 100 kr för 1991 och tidigare, familjekort 200 kr och 50 kr stödmedlem. 

 

18. Följande korrigeringar av stadgarna godkändes av årsmötet 

a. Under Vår verksamhetsidé: Nytt förslag: ”alla som vill, oavsett etnisk tillhörighet, 

religion, ålder, kön, nationalitet, fysiska och psykiska förutsättningar, får vara med i vår 

idrottsverksamhet”. 

b. § 1. Nytt förslag: ” Föreningen skall bedriva följande verksamheter: 
Innebandy, orientering och terränglöpning, samt viss kulturell aktivitet.” 

c. § 29. Nytt förslag: ”Föreningen har följande sektion, Orienteringssektionen, vars avsikt är 
att bedriva idrottslig verksamhet” 

 

19. Motion ifrån Sören Johansson angående intäktsfördelning ifrån Bäckelidförsäljningen. 

Årsmötet avslog motionen i sin helhet. Årsmötet diskuterade frågan ingående. Konsensus 
blev att intäkterna skall i första hand utnyttjas för att stimulera ungdomars och ledares 
engagemang inom vår idrottsverksamhet. Extra årsmöte skall utlysas innan 31 januari 2012. 
Vid detta årsmöte skall det finnas ett färdigt förslag att ta ställning till. Som skall vara i 
enlighet med de diskussioner som fördes på årsmötet 

 

20. Motion ifrån Nyeds-Bäckelids bastuförening angående startbidrag. Motionen bifölls, en 
summa av 20 000 kr ges i startbidrag, samt att kostnader kring lagfartshantering och liknande 

efterskänkes. 
 

21. Övriga frågor 

a. Holger Ljungmans stimulanspris utdelades, orientering Johanna Modin och 

innebandy Emilia Andersson. 

b. SK Örnen, ser samma trend som övriga ideella verksamheter i Sverige, ett minskat 
engagemang och intresse för föreningsverksamhet. Vi bör ta frågan vidare på 
förbundsnivå inom respektive sporter, hur vi kan samverka för att vända trenden. 



 

 

22. Ordföranden förklarade mötet avslutat och sedan bjöd klubben på smörgåstårta och fika. 

 
 

…………………………………    

Håkan Nilsson, Sekreterare  

 

 

Justerat  

 

………………………………….. 

Bengt-Olov Elfman, Mötesordförande 

 

 

……………………………………..   …………………………………… 

Lars Wahlsten    Fredrik Wikström 


